
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Hørhaven  
Tid:   Torsdag 18. august 2022 kl. 19.00 
Sted: Toften Kirkely 24. Besigtigelse forinden i området. 
Deltagere: Jens, Erik, Hans, afbud fra Erling og Christian kom ikke. 
 
Dagsorden 
  
1. Fastlæggelse af endelig dagsorden 
Godkendt 
 
2. Godkendelse af referat 
Godkendt 
 
3. Økonomi 
Alle indbetalinger er kommet i hus; inkl. indtægt fra rykkergebyr på 4.000. 
Der er ingen uforudsete udgifter endnu; dvs. vi har stadig en stram økonomi i fht. 
vore ønsker. 
 
4) Grønne områder 
 
4.1. Erling har 3/8 2022 fået en henvendelse fra Septembervænget 44 og 46, om 
hvorvidt de selv må fælde det træ som står inde i beplantningen der grænser op til 
deres grunde, og sti ind til boldpladsen (”vildnistrekanten”). Baggrunden for ønsket er 
at det skygger og hæmmer anden vækst.  
 
De spørger bla., om de selv må fælde, eller selv entrere med en der kan fælde træet.  
Erling har sagt, at der ikke er penge til opgaven. 
 
De spørger om de selv må fælde, eller selv entrere med en der kan fælde træet.  
 
Beslutning: Grundejerne får lov til at fjerne det omtalte træ for egen regning. 
Erling giver besked til husejererne. 
 
4.2. Brombærkrattet bag ved Septembervænget 43 mod nordlig sti fjernes hen til 
hegnet (ca. 1 meter) 
Sten samme sted fjernes. 
Erling kontakter gartner. 
 
4.3. Vanris (uønskede sideskud) fjernes relevante steder, eksempelvis vest for 
Augustvænget 38. Alle træer i vor aftale gennemgåes. 
Erling kontakter gartner. 
 
4.4. Vedligeholdelse af det beplantede fællesområde ved Septembervænget 26.  
Gartner fjerner ukrudt i henhold til den aftalte vedligeholdelsesplan. 
Erling kontakter gartner. 
 
Evt.  
Jens har fået henvendelse fra husejer lige før svinget ved Augustvænget vedr. hul i 
vejen. Det bliver udbedret af Kolding kommune, da Hørhaven har særstatus på vore 
veje. Det er privat fællesvej med offentligt vedligehold; som de 2 ud af 6 veje i 
Kolding kommune. 
 
 
 



Vilde blomster 
Jens har fået en henvendelse fra Septembervænget 39, som godt vil have vilde 
blomster på et mindre græsareal og evt. på flere græsområder i Hørhaven. 
 
Der gives afslag på selv at plante blomster. 
Jens giver besked herom til S39. 
 
Erling snakker med gartneren om der kan etableres vildblomstbede på nogle af vore 
fællesarealer; især ved de 2 forhenværende legepladser nord for Augustvænget, samt 
for enden af augustvænget. 
 


